

“Keluarga bermula dengan penciptaan manusia menurut gambar Allah yang mengasihi dan memanggil lelaki dan wanita untuk mengasihi menurut rupa-Nya.”

*Paus Fransiskus*



### Ayat Suci Minggu ini:

Kisah 10: 25-26, 34-35, 44-48

Mazmur 97: 1-4

1 Yohanes 4: 7-10

Yohanes 15: 9-17

Dan anda mendengar Dia berkata Dia mengasihimu. **Dia mahu anda kekal dalam kasih-Nya dan berkongsi kegembiraan-Nya.** Ini adalah kisah kasih terhebat mereka semua.

Dalam bacaan pertama, Petrus menjadi saksi kepada pencurahan rahmat oleh Roh Kudus ke atas orang Yahudi dan bukan Yahudi. Mereka yang hadir merasa takjub dengan kuasa kasih itu atas mereka yang belum mengenal Dia. Kemudian, kita mempunyai Yohanes dalam suratnya, menggesa kita untuk mengasihi satu sama lain kerana Allah mengasihi kita. Dia mengutus Anak-Nya yang tunggal ke dalam dunia supaya kita beroleh hidup. Dia mengutus Anak-Nya yang tunggal ke dunia untuk mati bagi dosa-dosa kita! Untuk keselamatan kita! Apakah bukti kasih Allah yang lain kepada kita yang kita perlukan? Namun, kita kadang-kadang ragu-ragu.

Jika nasihat ini tidak cukup meyakinkan, biarlah Yesus berbicara kepada kita sendiri. Dalam Injil hari ini, Dia memberitahu kita bahawa Dia mahu kita kekal dalam kasih-Nya. Dia mahu kegembiraan kita menjadi lengkap. Dia terus memberitahu kita bahawa Dia mengasihi kita dan memerintahkan kita untuk mengasihi satu sama lain seperti Dia telah mengasihi kita. Berapa kali kita perlu diberitahu? Kasih Yesus kepada kita adalah kasih yang aktif. Dia mengingatkan kita bahawa Dia telah menyerahkan nyawa-Nya untuk kita. Ungkapan kasih sebegitu ini kepada kita tidak boleh tidak menuntut tindak balas yang sama. Dia tidak mahu kasih pasif. Tiada perkhidmatan bibir. Dia mahu kita keluar dan menghasilkan buah yang kekal, untuk memberi kesaksian tentang Dia. Dan lebih lagi, jika kita melakukan seperti yang Dia katakan, Allah Bapa akan memberikan apa yang kita minta daripada-Nya.

Dalam Sukacita kita menantikan kedatangan Roh kasih Allah ke atas Gereja kita semasa kita keluar dan menyaksikan kepada dunia kasih-Nya untuk semua orang. ✝

NEW WAY OF BEING CHURCH

5 Mei 2024  
Hari Minggu Paskah ke-6

# newbee+

**G A R A M   D A N   T E R A N G   D U N I A :**  
**MERAYAKAN, MENDENGAR DAN BERJALAN BERSAMA DALAM SEMANGAT PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI (MATIUS 5:13-16).**

**FOKUS BULANAN  
MEMPERKASA  
KEHIDUPAN KELUARGA**

# Tinggallah Dalam Kasihku

**B**ayangkan apabila seseorang yang anda sayangi, berkata kepada anda dia mencintaimu. Bayangkan kegembiraan dan pelbagai emosi yang mengalir dalam diri anda pada saat yang berharga itu. Dengarkan bacaan Injil hari ini. Kita mempunyai Yesus berdiri di hadapan semua murid-Nya yang telah berkongsi perjalanan-Nya sehingga kebangkitan-Nya dan anda berada di antara mereka.